
arna
&

arna

V1-201703P1



EXECUTIVE DESK 
经典设计 时空概念

柔和的线条，凝练的设计，温润漆木质感，瓦尔纳台面犹如高级腕

表的经典再现，被赋予亘古绵延的时空概念。

弧形设计，充分表达美感，体现人性关怀。温和质感，同时充满张力，

助力高管刚柔并济，运筹帷幄。

主管空间：瓦尔纳 / I- 瓦尔纳

Classic Design and Space & Time Concept

With soft lines, compact design and mild lacquer texture, Varnadesk 
surface is the classic representation of high-end watchesand 
endowed with the long-lasting time and space concept.

The arc design ful ly expresses beauty and meanwhi le 
showshumanity. It has a mild texture yet full of tensile forces, 
thushelping senior executives combine both softness and 
hardnessand have everything under control.
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翻盖式桌上走线系统，方便各种电子设备工作。

收纳展示 动态空间

充裕的展示空间，让多年的荣誉和成就，以前所未有饱满的姿态在这里一览无余。瓦尔纳班台背柜，融合开放柜、移门柜、开门柜，

创造展示和收纳的动态空间乐趣。嵌入微透玻璃材质侧柜，以更摩登开放的设计表达办公新姿态新主张。

Configured flip wire box system on the table, convenient to make 
all kinds of electronic devices to use.

Storage Display and Dynamic Space

The sufficient display space allows years of honors and achievements to be fully revealed with an unprecedented gesture. The back 
cabinets of the Varna executive desk incorporate open cabinet, sliding door cabinet and opening door cabinet, creating dynamic 
display and storage space fun.The embedded side cabinet with micro-transparent glass materials delivery the new posture and 
propositions of the office with a more modern and open design.
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时尚精神 优雅空间

瓦尔纳，集高级灰的沉稳和摩卡的优雅于一身，金属质感下脚，尽

显都市感。瓦尔纳的办公空间，即便坚持商务风格，也不放弃时尚

的精神。

Fashion Spirit and Elegant Space

Varna pulls together high-end grey calmness and mocha elegance 
with metal-textured foothold. The metropolitan sense is fully 
manifested. The office space of Varna never throws away fashion 
spirit while sticking to the business style.
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